

Drawn

蔡佩珊 CAI PEISHAN

Artist, Sales Merchandiser

SINGAPORE

To

Life

CATALOGUE →



Snow Wolf, 2022, Oil on canvas,
46 x 56 cm, \$650

这一幅画的灵感来自Matt 老师，他画了人与狼的作品，深深吸引了我。

狼是狗的祖先，狗是狼的后代——狗很忠心，狼很独立。狼永远站在最高峰，我就勇敢把它给画了出来，激发自信。人生有起有落，只活在当下，不害怕勇敢向前。在爬到最高一层，看一看风景，原来世界这样的美好，感恩所有的一切。

This artwork was inspired by my mentor's artwork which featured a wolf, which deeply attracted me.

Dogs are loyal while wolves seem solitary, aloof. I sought courage and confidence in the subject, and akin to life, there are mountains and valleys to overcome. The view at the top is always worth the climb, and the world is truly beautiful.



Guilin View, 2023, Oil on canvas,
61 x 46cm, \$500

这一幅画是小桂林，太阳旭日东升，赶紧拍了下来。望下去水波泛出秀色，上山景物明净，就一笔一画慢慢地画了出来，细心的涂上了油画色彩。

能量也升起，美丽的早晨，谢谢 Matt 老师让我有个舒服的画室里，自我提升完成这幅画。

As the sun climbs over the eastern horizon, I hurriedly snapped a photo of Little Guilin with its picturesque beauty and meticulously painted the splendid view.

I am thankful to re-create this view of a beautiful morning rising with energy in a comfortable studio, allowing me to complete the work to satisfaction.

ABOUT THE ARTIST



我是蔡佩珊，1971出生于新加坡。从事文具销售跟单行业，曾经做过发型设计，也是一位化妆师。

我的性格爱动也爱静。抽象思维能力强的我闲暇时会用不同材料的颜色配搭，随意画在纸张，布料，鞋子和其他的物品上，喜欢尝试新创意设计但不善于表达自己。

在Art matters 画室与Matt老师学画已4年，很欣赏他的画。从他的画里，我心灵深处的灵感就来了。艺术很神秘，很灵活，很潇洒，也很随性，解脱，生动，都值得被尊重。

Born in 1971 from Singapore, Cai Peishan is currently a sales merchandiser, and has previously worked as a hairstylist and make-up artist.

As an ambivert, she employs her strong abstract thinking and curiosity to experiment with different media and color, working on paper, fabric, shoes and other items, to express herself creatively in different ways.

In her 4 years of learning art at Art Matters, she is inspired by her mentor Matt's artworks and admires them. She feels art can be mysterious, lively, spontaneous, liberating, moving and deserves to be respected.



@peisan_08



wendywenna71@gmail.com